



Brief Hinerary

D1 SINGAPORE - NARITA - CHITOSE

D2 SAPPORO - OTARU

D3 OTARU

D4 OTARU - BIEI - FURANO

D5 FURANO

D6 FURANO - NOBORIBETSU

D7 NOBORIBETSU - LAKE TOYA - SAPPORO

D8 SAPPORO - CHITOSE - HANEDA

D9 ARRIVE SINGAPORE



9 DAYS 7 NIGHTS VIVID HOKKAIDO

DAY 01

SINGAPORE X NARITA - CHITOSE

(Meals on Board)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Chitose via Narita. Upon arrival, transfer to the capital of Hokkaido – Sapporo – for a good night's rest.

在新加坡樟宜机场集合,乘坐飞往千岁的航班,途经成田机场。抵达后,前往 北海道的首府札幌,安排入住,享受舒 适的夜晚休息。

(机上用餐)







FLIGHT INFORMATION

05MAY SINGAPORE / NARITA NH802 0615/1430

05MAY NARITA/ CHITOSE NH2155 1750/1935

12MAY CHITOSE/HANEDA NH82. 2030/2210

13MAY. HANEDA / SINGAPORE NH843. 0040/0640

DAY 2

SAPPORO - OTARU

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, head to Former Hokkaido Government Office Building, which is Hokkaido's bestknown symbol and the red star on its exterior wall is the symbol of the Hokkaido Development Commission. Step into a world of sweetness and joy at Shiroi Koibito Park, where whimsical architecture and beautiful gardens transport you to a fairytale setting. Next, drive to the evocative where Otaru Canal charming century-old stone warehouses have transformed into quaint museums, restaurants and shops. Continue on to the Otaru Music Box Museum for a whimsical journey of exquisite antique music boxes and delightful tunes and Kitachi Glass for a wide selection of the delicate and beautiful glassware that Otaru is renowned for.

早餐后,前往北海道旧道厅,这是北海道最著名的标志,其外墙上的红星是北海道开发委员会的象征。接着参观白色恋人公园,这里充满甜蜜与欢乐,奇幻的建筑和美丽的花园仿佛将你带入童话世界。之后,驱车前往富有情调的小樽运河,那里迷人的百年石仓库已转变为别致的博物馆、餐厅和商店。继续前往小樽音乐盒博物馆,体验精致古董音乐盒和愉快的旋律带来的奇妙旅程,以及北一玻璃工厂,欣赏小樽闻名的精美玻璃制品。(早餐/午餐/晚餐)



OTARU

(Breakfast / Lunch / Dinner)

Start your day with a traditional kimono dress-up experience. Choose from a selection of beautiful kimonos and get professionally dressed. Once you're ready, take a leisurely stroll along the iconic Otaru Canal, where the charm of old warehouses and the serene waterway make for a perfect backdrop for your kimono-clad photos. Next, explore the historical Sakaimachi Street, famous for its preserved buildings, boutique shops This evening, enjoy a dinner at one of Otaru's renowned sushi restaurants, where you can savor fresh, local seafood.

以一次传统和服穿着体验开始您的一天。 从一系列美丽的和服中选择一件,并由专业人士帮助您穿着。准备就绪后,沿着标志性的小樽运河悠闲散步,古老仓库的魅力和宁静的水道为您穿着和服的照片提供了完美的背景。接下来,探索历史悠久的堺町街。今晚,在小樽的一家知名寿司餐厅享用晚餐,品尝新鲜的当地海鲜。(早餐/午餐/晚餐)

DAY 4

OTARU – BIEI – FURANO ((Breakfast/ Buffet Lunch / Dinner)

Begin your day with a visual treat at the mesmerizing Shirogane Blue Pond. Capture the captivating color change from shimmering blues to lovely shades of green as you explore different angles. Let your Instagram feed be a showcase of the pond's ethereal beauty. Make a stop at the theatrical Shirahige Falls, a towering 30-meter-high cascade that adds drama to the landscape. Whether it's the frozen wonder of winter or the lush greenery of spring and summer, this picturesque waterfall provides the perfect backdrop for stunning photos

以一次视觉盛宴开始您的一天,探访令人着迷的白金青池。随着视角的变化,捕捉从闪闪发光的蓝色到可爱的绿色的迷人色彩变化。让您的Instagram展示这个池塘的超凡美丽。途中造访壮观的白鬚瀑布,这个高达30米的瀑布为风景增添了戏剧性。无论是冬天的冰冻奇景还是春夏的郁郁葱葱,这个风景如画的瀑布都为绝美照片提供了完美的背景。(早餐/午餐/晚餐)









DAY 5

FURANO

(Breakfast / Lunch / Furano Beef Izakaya Dinner)

Spend your morning at the Farm Tomita, one of the most famous lavender fields in Furano. Take a leisurely walk through the colorful fields and visit the farm's café to try lavender-flavored ice cream and other lavender-infused goods. Enjoy a mini lavender pillow DIY session and get to bring home your creation. There after proceed to Furano Cheese Factory, where you can learn about cheesemaking processes, sample various types of cheese and get to bag home some. End the day with a visit to the Furano Ropeway, offering stunning views of the Furano valley, especially beautiful during sunset.

上午在农场富田度过,这里有富良野最著名的薰衣草田。在色彩斑斓的田间悠闲漫步,并到农场的咖啡厅尝试薰衣草口味的冰淇淋和其他薰衣草产品。体验制作迷你薰衣草枕头的乐趣,并将您的创作带回家。之后前往富良野奶酪工厂,了解奶酪制作过程,品尝各种类型的奶酪,并可以购买带回家。一天的活动以参观富良野山谷的壮丽景色,尤其是日落时分格外美丽。

(早餐/午餐/富良野牛肉居酒屋晚餐)



DAY 6 FURANO - NOBORIBETSU (Breakfast / Lunch / Buffet Dinner)

Today, go all out and embark on a shopping spree at Mitsui Outlet Mall Park Kitahiroshima, a newly minted outlet mall that boasts a plethora of domestic and imported brands under one roof. Your day will reach a boiling point as you traipse through the sulphurous valley to experience boiling ponds and steaming streams at the famous Jigokudani, also known as Hell Valley. This evening, indulge in the mineral-rich hot spring waters at an onsen resort of Hokkaido's most famous hot spring resort – Noboribetsu.

今天,尽情享受在三井奥特莱斯购物公园北广岛的购物乐趣,这是一家新开的奥特莱斯商场,汇聚了众多国内外品牌。随后,您将步入硫磺气息弥漫的地狱谷,体验沸腾的池塘和蒸汽喷涌的溪流。今晚,您将在北海道最著名的温泉度假胜地之一的登别,享受富含矿物质的温泉水浴。

(早餐/午餐/晚餐)

DAY 7 NOBORIBETSU – LAKE TOYA – SAPPORO

(Breakfast / Lunch / Dinner)

The phrase "grin and bear it" takes on a more literal and positive spin at Shouwa Ranch. with Sinzan Bear vour introduction to the facility's bevy of adorable bears. These bears are trained by professionals to delight visitors just the "bear" necessities: to wave and greet visitors upon their arrival. You may photograph and feed these fuzzy animals at your own expense. Next, proceed to Silo Observatory to take in panoramic views of Lake Toya and its stunning surroundings. Continue on to the famous Odori Park with flower beds, fountains, and sculptures galore. Tonight, you will have the chance to fill those shopping bags at Tanukikoji Shopping Arcade.

在昭和新山熊牧场,"忍耐并微笑"将以更直接且积极的方式展现,您将近距离接触这里可爱的熊群。这些熊由专业人员训练,以最基本的方式:挥手和向来访者致意,给游客带来欢乐。您可以自费拍照并喂食这些毛茸茸的动物。接下来,前往筒仓观景台,欣赏洞爷湖及其迷人周边的全景。继续前往著名的大通公园,那里有花坛、喷泉和雕塑。今晚,您将有机会在狸小路购物街尽情购物.

(早餐/午餐/晚餐)



DAY 8 SAPPORO - CHITOSE - HANEDA SNGAPORE

(Breakfast/ Meals on Board)

Today, explore Sapporo at your own pace or indulge in shopping till your transfer to airport for flight home.

今天,您可以自由探索札幌或进行最后的购物至集合时间前往机场乘坐回家的航班。(早餐 / 机上用餐)

DAY 9 ARRIVE SINGAPORE (Meals on Board)

抵达新加坡。(机上用餐)



Tour Inclusions:

- 7 nights hotel
- All program and sightseeing as stated in the program
- Superior to Deluxe standard accommodations throughout

Hotels:

Sapporo (1 night) - Sapporo View Odori Park or similar Otaru (2 nights) - Otaru Hotel or similar Furano (2 nights) - Furano Prince Hotel or similar Noboribetsu (1 night) - Noboribetsu Manseikaku or similar Sapporo (1 night) - Sapporo View Odori Park or similar

Tour Exclusions:

- Gratuities of S\$12 per day per person for tour guide, tour manager and coach driver
- Porterage fees, personal and incidental expenses
- Travel Insurance
- Visa fee, if needed



Tour operated by Chan Brothers Travel (TA0109)

Full Tour Fare (Economy Class) Includes Airport Taxes

Twin / Triple Sharing : \$ 5,788 per adult

Single Room : \$ 6,788 per adult

*Includes return air-ticket on ANA Economy Class (23kg \times 2)

Full Tour Fare (Land Tour)

Twin / Triple Sharing : \$ 3,900 per adult

Single Room : \$ 4,800 per adult

Deposit Payment: \$ 1,500 per person

Balance Payment: Upon group confirmation of minimum 15 adults,

maximum group size capped at 20 passengers

*All payment to be made to CHAN BROTHERS TRAVEL (TA0109)

Travel The Ways Wanted

Contact Us
Whatsapp: +65 8111 3180
www.taitaigram.com
omg@ibmedia.cc



